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Griffie

Van: Ton van den Hurk <tondor07@gmail.com>
Verzonden: maandag 22 mei 2017 15:36
Aan: j.verbruggen@raad-uden.nl; j.timmers@raad-uden.nl; r.geerders@raad-uden.nl; 

Max Seelen; Griffie
CC: Ad van der Aa
Onderwerp: raadscommissie REF 18 mei zienswijze 59
Bijlagen: 1a Bedaf ingezoomd.jpg; 1d  huis Pieta gezien vanuit ons bos met 

oorspronkelijke kerstden.JPG; 1h  ons bos mospaadje.JPG; 2a de caravan.jpg

Categorieën: Corsa; iBabs; Ingekomen stukken; Ontv.bev.

Geachte wethouder, ambtenaren en commissieleden 
Op 18 mei heb ik 5 minuten inspreektijd gehad in uw commissie. Door de spanning heb ik niet alles goed kunnen 
verwoorden vandaar dat ik u deze mail nog stuur. 
De komende tijd gaat u over ons levenswerk van 52 jaar beslissen. Het belang van Uden en van mij moet afgewogen 
worden. Het belang van Uden is het versterken van de natuur en de waarden van het gebied.  

1. Dat is ook ons belang zoals u kan zien aan het feit dat wij met Brabants Landschap ons bos hebben 
omgevormd overeenkomstig de omgeving, waarbij wij onze monocultuur kerstdennen aanplant hebben 
vervangen met inheemse soorten. 

2. Ik weet dat de gemeente moeite heeft te legaliseren maar ik vind dat kunnen omdat wij de uitzondering zijn 
op de regel. Wij zitten niet in de natuur, wij zijn de natuur. Alles om ons bos heen is cultuur en zelfs 
onherstelbaar afgegraven. 

3. Als een ecologisch rapport nodig is om uw standpunt te staven, ben ik daartoe bereid.  
4. Het gevecht van 34 jaar ( 1976 De Schouw informatieavond olv wethouder Aldenhuysen en referendaris 

Gielen) heeft me vaak wanhopig gemaakt en Uden heeft ook geen alternatief kunnen bieden. Wij waren 
toch ook aanwezig in het gebied!                                                                                          Ik heb in de commissie 
leden gezien die oog hebben voor onze situatie zoals in 1991, maar de Raad moet wél willen. Nou, u kunt 
een voorzetje maken! Mijn adviseur heeft in Oss en met medewerking van de Provincie legalisering ook 
klaar gekregen. Hij zal u graag adviseren. Dhr Ceelen kent hem.  

5. Op de inspreekavond hebt u gehoord dat ik geen dubbele bodem heb. Als alles mag blijven zoals het is, daar 
ben ik tevreden mee. Er verandert fysiek toch niks! 

6. De stacaravan is mede de motivatie om in het bos te werken. Het is tevens rustplaats ( hartpatiënt) en 
schuur/schaftkeet. Vanwege de familie Verbossen op Bedaf, de as van mijn vrouw en de levensbomen van 
de kinderen en kleinkinderen is dit een historische plek voor ons. 

7. Ik heb 45 jaar is het bos gestoken en er een paradijsje van gemaakt. Laat dit voor het nageslacht bewaren 
want een bos plant je niet voor jezelf. 


